



JOHNS HOPKINS
UNIVERSITY



About Johns Hopkins University

Founded in 1876, the Johns Hopkins University (Johns Hopkins) is a private research university in Baltimore, Maryland. Johns Hopkins is organized into ten divisions on campuses in Maryland and Washington, D.C. with international centers in Italy, China, and Singapore. Johns Hopkins is divided into nine schools, five of which serve undergraduate and graduate students. Johns Hopkins has 6,023 undergraduate students and 14,848 graduate students. It occupies 140 acres (0.57 Square kilometers). Established in 2007, the Carey Business School has 146 undergraduate, and 1,338 graduate students providing BBA, MBA and MS programs.

Accreditations

John Hopkins is accredited by the Middle States Commission on Higher Education. It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/187.shtml> for more information).

约翰·霍普金斯大学简介

成立于1876年，坐落在美国马里兰州的巴尔的摩市的约翰·霍普金斯大学是一所私立的研究型大学。该校体系内共有10个部门：马里兰州校区和首都华盛顿校区，还有其它国际部门分布在意大利，中国，新加坡等地。约翰·霍普金斯大学内有九所院校，其中5所招收本科和研究生。该校有6,023名本科学生，及14,848名研究生。校区占地140英亩（0.57平方公里）设立于2007年的开瑞商学院拥有146人的本科生和1338人的研究生，分别就读于该校的BBA, MBA以及MS课程。

认证

约翰·霍普金斯大学已经获得美国院校中部联盟认证，同时，也已被中华人民共和国教育部认可，并列入教育部涉外监管信息网（参考<http://www.jsj.edu.cn/news/1/187.shtml>）



The advantages of Johns Hopkins

(From Johns Hopkins website and Wikipedia)

- Johns Hopkins has been ranked among the world's top universities throughout its history.
- It has topped rankings of U.S. academic institutions by National Science Foundation in terms of total scientific, medical, and engineering research and development for 31 consecutive years.
- Over the course of almost 140 years, 36 Nobel Prize winners have been affiliated with Johns Hopkins.
- Among the current faculty, there are 4 Nobel Prize Winners, 60 Institute of Medicine Members, 27 National Academy of Science Members, 51 American Academy of Arts & Sciences Fellows, 4 National Medal of Science Winners, 8 National Academy of Engineering Members, 6 MacArthur Fellows, and 2 Presidential Medal of Freedom Winners.
- In 2014, 88% of admitted students graduated in the top tenth of their high school class and the inter-quartile range on the SAT composite score was 2120-2310. The average GPA of enrolled freshmen in the class of 2018 is 3.88 (on a 4.0 scale).
- The student-faculty ratio at Johns Hopkins is 10:1, and the school has 71.5 percent of its classes with fewer than 20 students.

约翰·霍普金斯大学的独特优势

(参考约翰·霍普金斯大学网站和维基百科)

- 约翰·霍普金斯大学在其历史上始终是世界上排名顶级的大学。
- 美国国家科学基金会在科学领域，医药，工程研究和发育上连续31年将约翰·霍普金斯大学评价为美国顶级大学。
- 在该校140年的历史上，共有36位诺贝尔奖获得者曾任职于该校。
- 在现任教授中有4位诺贝尔奖获得者，60位美国医学研究院成员，27位美国国家科学院成员，51位美国国家文理科学院成员，4位美国科学奖得主，8位国家工程协会会员，6位麦克阿瑟会会员以及2位总统自由勋章得主。
- 2014年，88%的新录取学生都是在高中期间班里排名前十名，他们的SAT成绩在2120~2310之间，这些2018年毕业生平均GPA成绩是3.88。
- 约翰·霍普金斯大学校内的学生老师比例位10:1，学校有71.5%的班级人数少于20人。



U.S. News & World Report in 2015 《美国新闻和世界报道》2015年公布

#12 in National Universities
美国大学排名第12

#11 in Best Global Universities
世界排名第11

#1 in Biomedical
生物医学排名第1

#3 in Best Medical Schools: Research
医科大学中科研排名第3

#2 in Best Nursing Schools
护士学院排名第2

#5 in Biological Science
生物科学排名第5

#9 in Environmental/Environmental Health
环境及环境卫生学排名第9

#1 in Best Education Schools
最佳教育学院排名第1

#24 in Economics
经济学排名第24

#25 in Best Engineering Schools
最佳工程学院排名第25

#28 in Computer Science
计算机科学排名第28

#18 in Physics
物理学排名第18

#24 in Psychology
心理学排名第24

#40 in Political Science
政治学排名第40

Times Higher Education (2015) 《泰晤士高等教育》2015公布

#15 in Global Universities
世界排名第15

#9 in Life Sciences
生命科学排名第9

#7 in Clinical, Pre-Clinical and Health
临床医学及非临床医学及卫生学排名第7

Shanghai Jiaotong (2014) 《上海交通大学》2014公布

#17 in World Universities
世界排名第17

#4 in Clinical Medicine and Pharmacy
临床医学和药剂学排名第4

#13 in Life and Agriculture Sciences
生命和农业科学排名第13

#22 in Natural Sciences and Mathematics
自然科学和数学排名第22

#40 in Social Science
社会学排名第40

#76-100 in Engineering/Technology and Computer Sciences
工程技术和计算机科学排名第76~100



Undergraduate Admission for International Students in the Carey Business School

- GPA 3.5 or higher
- SAT/ACT Recommended
- TOEFL: 99 or higher
- IELTS: 7.0 or higher

Programs in the Carey Business School

- Master of Business Administration
- Master of Science
- Bachelor of Business Administration
- Certificate Programs
- Executive Education

开瑞商学院国际生(本科)要求:

- 学习成绩平均GPA3.5以上
- 最好有SAT或ACT成绩
- 托福成绩在99以上
- 雅思成绩在7.0以上

开瑞商学院专业:

- 工商管理硕士MBA
- 在职理科硕士
- 工商管理学士
- 证书教育
- 高级管理人员工商管理

Estimated Cost for International Undergraduates and Graduates 2014-2015 本科和硕士学费概算

Global MBA 国际工商管理硕士MBA	\$56,100 (for one year of two-year program) (两年的课程中每年的学费)
Executive MBA 高级管理人员工商管理硕士EMBA	\$118,900 (for entire 18-month program) (18个月的课程全部费用)
MBA/MA in Design Leadership 领导艺术及工商管理硕士	\$96,000 (for entire 20-month program) (20个月的课程全部费用)
Full-Time MS Programs 全职理科硕士	\$61,600 (for entire 12-month program) (12个月的课程全部费用)
Full-Time BBA Undergraduate 全职工商管理学士	\$44,750 (for one year of two-year program) (两年课程中每年的学费)



DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes.
For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*
此介绍仅供参考。内容随时会有更改。欲知最新资讯，请参看该学校的网站。

Contact Information 联系

For additional information, please contact:
欲了解更多信息，请联络: